
Folketingets Sundhedsudvalg har den 16. september 2010 stillet følgende 
spørgsmål nr. 840 (Alm. del) til indenrigs- og sundhedsministeren, som her-
med besvares. Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Liselott Blixt (DF).

Spørgsmål nr. 840:

’’Er der tilgængelige oplysninger om ventetider til Montebello? I benægtende 
fald bedes ministeren oplyse hvorfor dette ikke er tilfældet.”

Svar:
Jeg har til brug for besvarelsen anmodet Region Hovedstaden om en udtalel-
se. 

Region Hovedstaden har oplyst, at patienter, der henvises til fokuseret fysisk 
genoptræning efter operation eller akut opstået sygdom, skal have træningstil-
buddet på det rigtige tidspunkt i forhold til at få optimal effekt af træningen. De 
fleste patienter, der henvises, tilgodeses via visiteringen, så det giver ikke me-
ning med en venteliste. Der vil dog være patienter, der henvises for tidligt og 
derfor sættes på til indlæggelse f.eks. 4 uger ude i fremtiden af hensyn til at 
opnå den optimale effekt af træningen. 

Jeg kan henholde mig til Region Hovedstadens oplysninger. 

Med venlig hilsen
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